
Referat 

Referat 2:2017  
Dato: 21.02.2017 
Kl.  10:00 – 11:00 
Sted:  Kafe MaRitz, Vestnes  

Møte innkalt av:  Bremnes Helge 

Møtedeltakere:  Helge Bremnes (HB), Ingeborg Grimsmo (IG), Morten Rolfsen (MR), Inge Dyrkorn (ID), Cecilie Sandvik 

(CS) (vara) 

Frafall:  Bjørn Ivar Lange (BIL)  

 

 

NR   SAKSLISTE Ansvar 

13/17 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

HB 

14/17 Godkjenning av referat fra forrige møte 
Referat 1/2017 ble godkjent 

HB 

15/17 Fastsette dato KM-par, KM-lag og KM-singel 
De tre arrangementene skal spilles på følgende datoer: 

 KM-lag: 17. og 18. februar (over 2 dager) 

 KM-par: 8. april  

 KM-singel/årsmøte: 12. mai  

HB 

16/17 Kort gjennomgang av regnskapet 
Det er ingen store avvik i forhold til budsjett og det ser ut til at kretsen vil 
få et lite overskudd i 2017. Per 31. november var 96 170 kr. på bok. Kretsen 
har ingen eiendeler.  

IG 

17/17 Gjennomgang av arrangementet 3-4 divisjon, 1 helg 
Det ble bestemt at SM 3.-4. divisjon skulle flyttes fra Sunndalsøra til 
Akademiet i Molde. Grunnen til dette var at lokalene som var brukt året før 
var for små, og det hadde ikke lykkes å få tak i nye velegnede lokaler. 
Lokalene i Molde var svært gode, og det var utelukkende positive 
tilbakemeldinger på arrangementet (god plass, lyse lokaler og god 
fremvisning av resultatservice). Alt i alt er kretsstyret svært fornøyd med 
avviklingen.  

BIL/CS 

18/17 KM lag og KM par (hvem gjør hva?) 
Styret kan henvende seg til klubber for å forhøre seg om noen ønsker å 
arrangere. CS forhører seg om lokaler i Molde. HB/MR har ansvar for 
gjennomføring. HB er turneringsleder. 

Alle 

19/17 KM-lag over 1 eller 2 dager? 
BK Grand kom i fjor med innspill på at en ønsket at KM-lag skulle gå over to 
dager. Det ble argumentert for at dette var praksis tidligere. I og med at 
dette er en av hovedturneringene i kretsen så bør den arrangeres på en 
måte som gjør at alle møter alle.  

Alle 



Referat 
20/17 Oppfølging av ID sitt forslag om TL-kurs 

Kretsstyret ønsker at det skal bli tilbudt TL-kurs her i regionen. Dette skal 
være et kurs som skal inkludere så mange av kretsens medlemmer som 
mulig. HB tar kontakt med NBF og prøver på nytt å finne en egnet dato (i 
mars).  

ID 

21/17 Eventuelt 
Kretsstyret tar sikte på å få til en fellessamling over to dager (en helg) med 
sikte på jobbe mer sammenhengende for å utvikle ulike tiltak i kretsen.  

ALLE 

 
 
 

 


